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Abstract (en)
Combing machines (1) with a plurality of combing devices and with a drawing-frame device (11) following the combing devices (5) and delivering
the sliver (10) to a can press (23) are known. The sliver-measuring devices (12) likewise known in this respect and located at the exit of the combing
machines, although performing a function of monitoring the sliver thickness, nevertheless do not result in a continuous combing process and afford
no increase in quality. It is therefore proposed to equip the drawing-frame device located on the combing machine with a regulating device (27) for
making the sliver uniform. <IMAGE>

Abstract (de)
Es sind Kämmaschinen (1) mit einer Mehrzahl von Kämmvorrichtungen und einer den Kämmvorrichtungen (5) nachgeschalteten
Streckwerkeinrichtung (11), welche das Kammzugband (10) einer Kannenpresse (23) abgeben bekannt. Die ebenfalls in diesem Zusammenhang
bekannten Bandmesseinrichtungen (12) am Auslauf der Kämmaschinen besitzen zwar eine Ueberwachungsfunktion der Banddicke, führen jedoch
nicht zu einem kontinuierlichen Kämmprozess und erbringen keine Qualitätssteigerung. Es wird deshalb vorgeschlagen, die auf der Kämmaschine
befindliche Streckwerkseinrichtung mit einer Regeleinrichtung (27) zur Vergleichmässigung des Kammzugbandes zu versehen.
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